
 

Afd.20, Vestergade 
Bestyrelsesmøde 19.feb. 2020 kl.16.00 

 

 
Siden sidst.  

De fleste lejligheder er nu lejet ud. 
 

Der vil blive afholdt dialogmøde med hovedbestyrelsen og bestyrelserne i afd.20, 21 og 24 til en fri 
snak om afdelingernes fejl, mangler, forbedringer og erfaringer. 

 

 
 

Årsregnskab for rådighedsbeløb til godkendelse og underskrift. 

 
 

 

Forberedelse af gennemgang af bygningerne og vedligeholdelsesplanen. 
 

 D.9.marts har Kirsten og Henning møde med den nye driftschef. 
 

De skal bl.a. se på blomsterkummerne på p.pladsen 
 -vand flyder på grusstien 

 -evt. gennemgang af vent.anlæg i de blokke, hvor en sådan ikke er foretaget 

 -rensning af faskiner ved terrasser mod havesiden. 
 

 

Møde med beboerne i nr.69 skal tages op igen.  
 

Der vil snarest blive sendt en indbydelse til et uforpligtende aftenmøde. 
 

 

Bestyrelsens opgaver, bl.a. velkomst af nye beboere, blev diskuteret. 
 

 Den opgave vil Ellinor fremover påtage sig.  
  

 

Eventuelt. 

Det skal på det kraftigste meldes, at traileren bag hegnet i græsrabatten ved p.pladsen  
  

KUN er beregnet til haveaffald, 
 

herunder er selvfølgelig også visne stueplanter,  
hvis man vel at mærke husker tage dem ud af plastpotten / urtepotten og husker  

at traileren altså kun er til jord, smågrene, blomster og nedfaldne blade.  
 

 
 
 

 Stine vil købe lidt plastlegetøj til legepladsen, da det lidt, som er tilbage, er ødelagt.  
 

 

 Vi skal selvfølgelig også i år have en FORÅRSFROKOST for alle beboere. 
 Det plejer at være rigtig hyggeligt med dejlig mad i godt selskab.  

Der vil blive sendt en indbydelse ud snarest. 

 
 

 

 

Venlig hilsen fra bestyrelsen. 
 


